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Resort životního prostředí KÚ LK dnes v sídle Libereckého kraje uspořádal tiskovou
konferenci k zahájení odvozu a likvidace odpadu z obce Bulovka - Arnoltice. Zúčastnili se jí
náměstek hejtmana LK Josef Jadrný, ředitel liberecké spalovny společnosti TERMIZO Pavel
Bernát, manažer speciálních projektů společnosti SITA CZ, která bude odpad odvážet,
Lubomír Jati a vedoucí oddělení odpadového hospodářství České inspekce životního
prostředí Danuše Hráská.

Na základě předchozího jednání zástupců Libereckého kraje za účasti dodavatelů prací
vybraných německou agenturou Sonderabfallagentur Baden – Württemberg GmbH (SAA), a to
zástupců společnosti SITA CZ a.s. a TERMIZO a.s., ve věci realizace odvozu nelegálně
navezených odpadů z lokality Bulovka - Arnoltice, byly dne 7. ledna 2014 v rámci  I. etapy
v dotčené lokalitě zahájeny přípravné práce. „Po provedeném rozdělení sektorů v areálu a
kvantifikace odpadů bude následně z předmětné lokality odvezeno cca 800 tun odpadů textilu a 3 500
tun plastových odpadů,“ informoval náměstek Josef Jadrný. Odpady budou v I. etapě odváženy
společností SITA CZ a.s. k energetickému využití do spalovny komunálních odpadů
provozované společností TERMIZO a.s. v Liberci. Financování nákladů za nakládku a
energetické využití je kompletně zajištěno německou agenturou SAA.  
„Odpady pocházejí z účelového nelegálního podnikání v lokalitě Arnoltice - Bulovka a jde o směsné
plasty, kompozita a textil, které sem byly navezeny v minulosti. Dohromady se jedná o množství cca 9
tisíc tun,“ doplnil Jadrný.
Podle Pavla Bernáta, předsedy představenstva společnosti TERMIZO, bude z nelegální skládky
vyrobeno přibližně 520 MWh elektřiny, což je množství odpovídající roční spotřebě 120
domácností, a 34 000 GJ tepla, což odpovídá roční spotřebě 700 domácností.
„Ze skládky odvezeme denně asi 60 tun odpadu,“ uvedl manažer speciálních projektů společnosti
SITA CZ Lubomír Jati.
Součástí tiskové konference byla i návštěva skladiště odpadu. Tam byli kromě účastníků a
novinářů přítomni i starosta Frýdlantu Dan Ramzer a starostka Bulovky Romana Šidlová.
I. etapa má být hotová do konce června 2014. Odvozem odpadu práce nekončí, probíhat budou



ještě sanační práce. „O likvidaci druhé části se bude teprve jednat,“ uzavřel náměstek Jadrný.
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